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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 2. maj 2022, kl. Kl. 17.00 – 19.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Daniel Olsen, Magnus Friis, Michael Gaunø, Katrine Rytter, Frank Thinggaard, Stine 
Almskov, Christina Hoe Larsen, Annette Skræp, Tine Rytter, Dina Thunberg, Thomas Søren-
sen, Marianne Uhrenholt, Ann Christina Raunsbæk 

Afbud Anne Sophie Valbjørn, Anne Skipper 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Dagsordenen er godkendt. 

 

 

2. Besøg fra Aalborg Bibliotekerne. Til diskussion. (60 min) 

Aalborg Bibliotekerne er i gang med at formulere en ny borgernær vision, der bliver define-
rende for, hvordan bibliotekerne skal være i fremtiden. De har derfor ønsket at komme i dialog 
med et bredt udvalg af borgere og samarbejdspartnere for at høre deres input til biblioteker-
nes fremtidige arbejde. De har henvendt sig til Nibe Skole for at høre, hvordan skolebestyrel-
sen gerne ser, at bibliotekerne udvikler sig. 

• Mette fra Aalborg Bibliotekerne styrer en proces på forskellige emner som: Det nære 
bibliotek, det digitale bibliotek og til sidst understøttelse af oplysning og dannelse. Bib-
lioteket fik forskellige input, som de vil arbejde videre med.  

 
 

3. Forældrehenvendelse omkring uddeling i klasserne. Til diskussion. (20 min) 

Vi har fået en forældrehenvendelse, som spørger til beslutning om, hvorvidt børnene i indsko-
lingen må dele ud til klassen i forbindelse med deres fødselsdag. Er der behov for en fælles 
beslutning for hele skolen? 

• Skolebestyrelsens synspunkter tages med til indskolingsafdelingen til yderligere drøf-
telse.  

 

4. Trafikken omkring skolen. Til diskussion. (25 min) 

D. 30. maj kl. 7.30-8.30 er der aftalt et møde med en konsulent omkring trafikken. Der skal 
gerne vælges et par forældrerepræsentanter og evt. elevrepræsentanter, som kan deltage i 
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mødet. På dette møde vil vi som samlet bestyrelse lave en liste over de udfordringer, som op-
leves i trafikken omkring skolen samt de ideer, der måtte være til mulige løsninger.  

• Ann har lavet en aftale med en konsulent, som kommer og iagttager trafikken. På af-
tenens møde bedes der om to repræsentanter fra skolebestyrelsen, som vil deltage i 
dialogen om de trafikale udfordringer.  

• Repræsentanterne er Magnus Friis, Frank Thinggaard og evt. Daniel Olsen. 

 

5. Spisning (20 min) 

 

 

6. Nyt fra… (Til orientering) (10 min) 

• Ledelsen 

o Der er opslået 4 stillinger og der er kommet langt over 100 ansøgninger.  

o På baggrund af arbejdet i Sprogudvalget planlægges der i kommende skoleår 
en temauge omkring sprog og fællesskab. Elevrådet vil se, om de kan nå at 
lave en video om sprogbrug.  

• DUS-ledelsen 

o DUS 1 og 2 glæder sig til at genoptage de traditioner, de plejer at være for-
bundet med overgangene, her efter Corona.  

o Overnatninger i DUS 2 er fortsat afhængige af godkendelser, og man forven-
ter ikke, at der sker noget før efter sommerferien. 

 

• Elevråd 

o Intet nyt.  

• Formand 

o Michael har talt med Aktiv Fritid om at skabe en multibane. Projektet lyder for-
nuftigt. Det vedtages at gå videre med projektet.  

 

 

7. Punkt til orientering til øvrige forældre. (Til beslutning) (5 min) 

Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.  

• Besøget af Aalborg Bibliotekerne er orienteringspunktet (punkt 2) er orienteringspunk-
tet.  

 

8. Evt. (5 min) 


